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  ΣΥΝ∆ΕΣΜΟΣ ΕΤΑΙΡΙΩΝ ΦΩΤΟΒΟΛΤΑΪΚΩΝ 
ΠΡΑΚΤΙΚΟ Νο 203 

ΤΑΚΤΙΚΗ ΣΥΝΕ∆ΡΙΑΣΗ ∆ΙΟΙΚΗΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ 
 

Στην Αθήνα, σήµερα την 18η Μαίου 2021, ηµέρα της εβδοµάδας Τρίτη και ώρα 16:00 
συνήλθαν σε Τακτική Συνεδρίαση µε τηλεδιάσκεψη τα µέλη του ∆ιοικητικού 
Συµβουλίου, περιόδου 2019-2021, του ΣΥΝ∆ΕΣΜΟΥ ΕΤΑΙΡΙΩΝ ΦΩΤΟΒΟΛΤΑΪΚΩΝ 
(ΣΕΦ), κατόπιν της από 20.4.2021 πρόσκλησης του Προέδρου του ∆ιοικητικού 
Συµβουλίου κ. Καπέλλου Σωτήρη, προκειµένου να συζητήσουν και να λάβουν αποφάσεις 
στα θέµατα της ηµερήσιας διάταξης: 
 
Θέµα 1: Έγκριση των Πρακτικών της προηγούµενης συνεδρίασης 
Θέµα 2: Ενηµέρωση επί των εξελίξεων για θέµατα της αγοράς 
Θέµα 3: Ενηµέρωση συναντήσεων – εισήγηση από όσους συµµετείχαν σε συναντήσεις από 
το προηγούµενο ∆Σ µέχρι σήµερα 
Θέµα 4: Εισερχόµενη αλληλογραφία 
Θέµα 5: Ταµειακή ενηµέρωση - εισήγηση Μ. Σούρσος 
Θέµα 6: Προσδιορισµός τόπου και χρόνου της επόµενης συνεδρίασης του ∆.Σ. 
 
ΠΑΡΟΝΤΑ ΜΕΛΗ  
 
1.  Σωτήρης Καπέλλος, Πρόεδρος 

2.  Αθανάσιος Σακκάς, Αντιπρόεδρος  

3.  ∆ηµήτριος Βαρβιτσιώτης, Γραµµατέας (απών) 

4.  Εµµανουήλ Σούρσος, Ταµίας  

5.  ∆ηµήτριος Βαρλάµης, µέλος  

6.  Χρήστος Φίλανδρος, µέλος  

7.  Σούρσου Παναγιώτα, µέλος  
 
Στο ∆Σ παρευρέθηκε ο Σύµβουλος του ΣΕΦ κ. Στέλιος Ψωµάς, και τα µέλη κ. Σ. Ξάνθης 
(Eurosol), Α. Ζαχαρίου, Γ. Ρούλιας, Φ. Βαλαβάνης, Π. Μπαλέζος, Β. Λιάσκας (RES 
Invest), Π. Κωτσοβίλης, Η. Ηλιόπουλος (Κλάδης Ενεργειακή), Μ. Σιγάλας 
(Photovoltaic), Γ. Βλάσσης (Copernicus). 
 
Ο Πρόεδρος, αφού διαπίστωσε την απαρτία δεδοµένου ότι συµµετέχουν 6 µέλη του ∆Σ, 
συνεπώς το ∆Σ βρίσκεται σε απαρτία, κήρυξε την έναρξη της συνεδρίασης µε κατά σειρά 
συζήτηση των θεµάτων της ηµερήσιας διάταξης, ενώ αποφασίστηκε να συζητηθεί και το 
θέµα της διενέργειας Τακτικής Γενικής Συνέλευσης µε την πραγµατοποίηση αρχαιρεσιών 
για την ανάδειξη νέου ∆Σ. 
 
Θέµα 1: Έγκριση των Πρακτικών της προηγούµενης συνεδρίασης 
 
Παραδόθηκε το Πρακτικό της συνεδρίασης στα µέλη, το οποίο είχε ήδη σταλεί µε 
ηλεκτρονικό ταχυδροµείο, για έλεγχο και υπογραφή τους. 
Το ∆ιοικητικό Συµβούλιο αποφασίζει οµόφωνα, και εγκρίνει το πρακτικό της 
προηγούµενης συνεδρίασης ως υποβλήθηκε. 
 
Θέµα 2: Ενηµέρωση επί των εξελίξεων για θέµατα της αγοράς 
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Ο κ. Ψωµάς ενηµέρωσε για τις εξελίξεις στην αγορά και συγκεκριµένα: 
 

- Για τη Β’ Φάση της απλοποίησης των διαδικασιών αδειοδότησης έργων ΑΠΕ η 
οποία απ’ ότι φαίνεται µετατίθεται χρονικά για ψήφιση τον Σεπτέµβριο. 

- Το ίδιο χρονοδιάγραµµα θα ισχύσει και για το θεσµικό πλαίσιο για την 
αποθήκευση ενέργειας. 

- Στη ΡΑΕ έχουν κατατεθεί αιτήσεις για αποθήκευση ενέργειας (µε το παλιό 
καθεστώς των αδειών παραγωγής) περίπου 10 GW και µε την ολοκλήρωση του 
θεσµικού πλαισίου θα πρέπει να υπάρξει ξεκαθάρισµα. 

- Για το θέµα της ανακύκλωσης αποφασίστηκε να υπάρξει δηµοσιοποίηση αφού 
δεν υπάρχει κινητικότητα από πλευράς υπουργείου και ΕΟΑΝ. 

- Παρουσιάστηκαν αναλυτικότερα τα στατιστικά για την αγορά το 2020. 
- Ετέθη θέµα µε την αδυναµία του ∆Ε∆∆ΗΕ να συνδέσει µικρά συστήµατα 

αυτοπαραγωγής που συµµετέχουν στο ΕΞΟΙΚΟΝΟΜΩ-ΑΥΤΟΝΟΜΩ µε 
κίνδυνο να χαθούν επιδοτήσεις που προβλέπονται γι’ αυτά. 

 
Μετά από σχετική συζήτηση, αποφασίστηκε να πραγµατοποιηθεί συνάντηση στις 25/5 µε 
όσα µέλη το επιθυµούν για το θέµα της προώθησης προτάσεων για την ενίσχυση των 
µικρών συστηµάτων. Σχετική ενηµέρωση θα γίνει σε όλα τα µέλη για να εκδηλώσουν 
ενδιαφέρον. 
 
 
Θέµα 3: Ενηµέρωση συναντήσεων – εισήγηση από όσους συµµετείχαν σε 
συναντήσεις από το προηγούµενο ∆Σ µέχρι σήµερα 
 
Ο κ. Ψωµάς συµµετείχε σε 3 διαδικτυακές συναντήσεις: α) στο ΥΠΕΝ για την 
απλοποίηση των διαδικασιών αδειοδότησης, β) στο ΥΠΕΝ για θέµατα αποθήκευσης 
ενέργειας, γ) στη ΡΑΕ για ανταλλαγή απόψεων για το ρόλο της ΡΑΕ σε θέµατα αγοράς. 
 
Θέµα 4: Εισερχόµενη αλληλογραφία 
 
Το Global Solar Council ζήτησε να εγγραφεί ο ΣΕΦ ως µέλος του. Μετά από συζήτηση 
αποφασίστηκε ότι επαρκεί η συµµετοχή στην SolarPοwer Europe και δεν καθίσταται 
ωφέλιµη η συµµετοχή και στο Global Solar Council. 
 
Θέµα 5: Ταµειακή Ενηµέρωση –εισήγηση από κ. Μανώλη Σούρσο Ταµία ΣΕΦ 
 
Το ταµείο του ΣΕΦ είναι: 

• Καταθέσεις στην Πειραιώς 31.05.2021 ποσό 52.638,58,18 €.  
• Καταθέσεις στην Alpha Bank 31.05.2021 ποσό ~74.022,40 € 
• Καταθέσεις στην Εθνική 31.05.2021 ποσό ~1.080 €  
• Μικρό ταµείο 600,22 €. 

Ήτοι, σύνολο ταµείου ΣΕΦ: 128.340,8  €.  
 

Θέµα 6: Προσδιορισµός χρόνου επόµενης Τακτικής Γ.Σ 
 
Αποφασίστηκε η επόµενη Τακτική Γενική Συνέλευση και οι αρχαιρεσίες για ανάδειξη 
νέου ∆Σ να πραγµατοποιηθεί την Τρίτη 13 Ιουλίου 2021 στο HOTEL TITANIA, 
Πανεπιστηµίου 52, Αθήνα (10:00-16:00). 
 
Θέµα 7: Προσδιορισµός τόπου και χρόνου της επόµενης συνεδρίασης του ∆.Σ. 
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Το επόµενο ∆Σ θα πραγµατοποιηθεί την Τρίτη 22 Ιουνίου 2021 και ώρα 16.00 µε 
τηλεδιάσκεψη. 
 
 
Μη υπάρχοντος άλλου θέµατος λύεται η συνεδρίαση. 
 
Ο Πρόεδρος  ΣΩΤΗΡΗΣ ΚΑΠΕΛΛΟΣ 

  
Ο Αντιπρόεδρος  ΣΑΚΚΑΣ ΘΑΝΑΣΗΣ  

 
Ο Γραµµατέας   ΒΑΡΒΙΤΣΙΩΤΗΣ ∆ΗΜΗΤΡΗΣ (απών) 

 
Ο Ταµίας  ΣΟΥΡΣΟΣ ΜΑΝΩΛΗΣ  

 
Μέλος   ΒΑΡΛΑΜΗΣ ∆ΗΜΗΤΡΗΣ  

 
Μέλος    ΦΙΛΑΝ∆ΡΟΣ ΧΡΗΣΤΟΣ  

 
Μέλος   ΣΟΥΡΣΟΥ ΠΑΝΑΓΙΩΤΑ  


